
Töö uurimisprobleemiks oli teabe puudumine selle kohta, kas logistika- ja 

ekspedeerimisettevõtetel on otstarbekas soetada eriveohaagiseid. Probleemist tulenevalt oli töö 

eesmärgiks selgitada välja, kas sarnastel logistika- ja ekspedeerimisettevõtetel on mõistlik 

soetada eriveohaagiseid ning kui kiiresti tasuks investeering ettevõtetele ära. Töös kasutati 

uurimisstrateegiana juhtumiuuringut, mis hõlmas juhtumianalüüsi, stsenaariumianalüüsi ja 

investeeringuarvutlust. Peale investeeringuarvutluse teostamist viidi läbi tundlikkusanalüüs. 

Uurimuse käigus kirjeldati ja võrreldi kahte erinevat stsenaariumi, pärast mida esitleti ja 

kirjeldati tasuvusanalüüsiks vajalikke põhilisi meetodeid ning seejärel viidi läbi 

tasuvusanalüüs. Analüüsi tulemusena selgus, et madalate platvormhaagiste soetamine on 

otstarbekas. Edasiseks tegutsemiseks esitas autor kolm ettepanekut. 

Autor leiab, et käesolev bakalaureusetöö on kasulik sarnastele logistika- ja 

ekspedeerimisettevõtetele, kes soovivad lähiajal teha investeeringutega seotud otsuseid. 

Eelkõige on käesolevast bakalaureusetööst aga kasu Transway OÜ Skandinaavia osakonnale, 

kellel on antud uurimuse põhjal võimalik teha investeerimisotsus. 


